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Informace z únorového jednání Rady a
Prezidia FV v Praze Vršovicích

1)     Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o proběhlých jednáních na ČD,a.s. a OC. Dne
24.1.2022 proběhlo jednání Představenstva společnosti, kde bylo jednáno mimo jiné o
kompenzacích za Covid19, snaze železničních dopravců o odpuštění poplatků na
elektrickou energii (obnovitelné zdroje) pro dopravce na železnici, založení spolku
osobních železničních dopravců (obdoba ČESMAD v nákladní dopravě), zasedání řídícího
výbor společnosti ČD a.s., který bude obměňovat členy dozorčí rady jmenované státem a
v pondělí dne 14.2. 2022 proběhne mimořádné jednání k personálním změnám ve vedení
společnosti ČD. Rada FV byla seznámena s dokumentem ,, Zásady pro poskytování
příspěvku zaměstnavatele na penzijní připojištění se státním příspěvkem, doplňkové
penzijní spoření a životní pojištění zaměstnancům Českých drah, a.s. č. j. 58 419/2018-
O10. Prezident FV p. Malík informoval Radu FV, že zaslal dopis předsedům ZO FV
k průběhu jednání a zásluhovosti FV na zapracování změn v katalogu povolání ČD, a.s..
Dle jeho zjištění jiné OO na nižší úrovní záměrně šíří lži a přisvojují si záležitosti
vznesené FV. Dnes také proběhne jednání k centrálním akcím BOZP. Dle informace
vedení ČD a.s. a ČDC a.s. již nebudou tištěny PKS ČD a.s. na rok 2022 a budou pouze
v elektronické podobě.

2)     Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV s uzavřením jednání k PKS ČDC
2022/2023. K podpisu došlo dne 2.2.2022. Rada FV byla seznámena s průběhem
závěrečných jednání a s podobou platné PKS ČDC 2022/2023, PERs-42-B-2011, PERs-49-
A-2019 a ostatních souvisejících norem.

3)     Viceprezident FV p. Hevera podal Radě FV informace ke 4.změně IN PERs-49-A-2019
Poskytování kondičních pobytů zaměstnancům společnosti. Rada FV byla seznámena
s jednotlivými změnami např. nárokovost na KOP již po odpracování 18 let a  od 1.1.2023
po odpracování 16 let, od 1.1.2023 přeřazena profese dispečer do dvou letého cyklu atd..

4)     Prezident FV p. Malík seznámil Radu FV se Zprávou o hospodaření Prezidia Federace
vozmistrů za rok 2021, kterou zpracovala a předložila hospodářka P-FV Ing. Muchová
Jana. Rada FV se seznámila s obsahem zprávy a přijala ji. Zpráva bude k dispozici na
sekretariátu P-FV. Člen KRK P-FV p. Hrazdil seznámil Radu FV s plánovanými termíny
kontrol vedení hospodaření na jednotlivých ZO FV. Kontroly se zúčastní hospodářka P-FV
Ing. Muchová Jana, KRK P-FV a hospodáři jednotlivých ZO FV.

5)     Viceprezident FV p. Hevera požádal Radu FV o sestavení tzv. Přípravného výboru Valné
hromady FV, která proběhne v roce 2023. Výsledkem diskuse je to, že předseda Rady FV
p. Nitsche do příštího jednání osloví případné kandidáty z řad členů Rady FV a tento
výbor by byl ustanoven na jednání Rady FV v měsíci březnu 2022.



6)     SIBP p. Chabada Jan informoval Radu FV o uspořádání školení BOZP ZO FV, které se
uskuteční ve dnech 17.- 18.3.2022. Školení provedou zaměstnanci GŘ ČD, a.s. a GŘ ČDC,
a.s. pro oblast BOZP.
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